
TE – 896/2025 
 

MESTO KOMÁRNO 
KOMÁROM VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 

 
Pre zasadnutie MZ v Komárne 
dňa 13.02.2025 
k bodu rokovania č.: 
 
A Komáromi Városi Képviselő-testület 
2025.02.13-i ülése  
tárgysorozatának pontjához 

 
 

SPRÁVA KOMISIE ŠKOLSTVA A KULTÚRY 

AZ ISKOLAÜGYI ÉS KULTURÁLIS BIZOTTSÁG BESZÁMOLÓJA 
 
 
 
Predkladá - Előterjeszti: 
Mgr. Szénássy Tímea 
predsedníčka Komisie školstva a kultúry 
az Iskolaügyi és kulturális bizottság elnöke 
 
 
 
 
 
Prejednané - Megtárgyalta: 
v Komisii školstva a kultúry  
dňa 27.01. 2025 
az Iskolaügyi és kulturális bizottság 
2025.01.27-én 
 
 
 
 
Vypracoval - Az anyagot kidolgozta: 
Mgr. Bajkai János 
vedúci OŠKaŠ 
 
 
 
 
 
Materiál obsahuje - Melléklet: 
1. Zápisnica zo zasadnutia komisie - A bizottsági ülés jegyzőkönyve 
 
 
 
 



ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 27. januára 2025 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Szabó Csilla, Ing. Vetter Ján, Ing. Fabóová Mária, 

PaedDr. Héder Ágnes, Vörös Mária 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Kopják Angelika, Grassl Ferdinand, Mgr. 

Laboda Róbert, 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Gajdáč Ondrej – viceprimátor, JUDr. Tamás Varga – viceprimátor, Mgr. Mónika 

Nagy Telkesi – vedúca Majetkovo-právneho odboru, Mgr. Tóth Ivett – zástupkyňa 
riaditeľky ZŠ s VJM Eötvösa, Mgr. Annamária Erdélyiová – zástupkyňa riaditeľky ZŠ J.A. 
Komenského, Mgr. Slavomír Ďurčo – riaditeľ ZŠ pohraničnej, PaedDr. Mária Pálinkáš – 
riaditeľka ZŠ s VJM práce, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ rozmarínová, Mgr.art. 
Alexander Barkóci – riaditeľ ZUŠ, PhDr. Andrej Ozimy – riaditeľ Pro Castello 
Comaromiensi, n.o. 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
D/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná. Predsedníčka komisie dala hlasovať o schválení poradia 
programových bodov. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
  

 
 
 
 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-855/2025 
Návrh VZN mesta Komárno č. .../2025, ktorým sa určí výška dotácie na mzdy a prevádzku 
na žiaka základnej umeleckej školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2025 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že výšku finančných prostriedkov pre 
jednotlivé školské zariadenia mesto každoročne určuje všeobecne záväzným nariadením. 
Konštatoval, že materiál úzko súvisí so schváleným Programovým rozpočtom mesta Komárno 
na rok 2025, nakoľko pri výpočte normatívu mesto vychádzalo zo schváleného Programového 
rozpočtu mesta Komárno na rok 2025 a z daného počtu detí a žiakov za školský rok 2024/25. 
Zároveň uviedol, že návrh VZN už neobsahuje materské školy, nakoľko od 1.1.2025 sú MŠ 
financované normatívnym systémom zo štátneho rozpočtu MŠVVaM SR. 



Mgr.art. Barkóci, riaditeľ ZUŠ konštatoval, že výška dotácie pre ZUŠ na rok 2025 je vo výške 
schváleného rozpočtu 2024. Ďalej konštatoval, že rok 2025 bude veľmi napätý. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh VZN. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-856/2025 
Návrh rozpočtu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno 
na roky 2025-2027 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že uvedený materiál obsahuje návrh 
rozpočtu základných škôl, školských klubov detí, školských jedální a základnej umeleckej školy 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Konštatoval, že návrh rozpočtu jednotlivých škôl 
a školských zariadení bol vypracovaný v zmysle schváleného Programového rozpočtu mesta 
Komárno na roky 2025-2027. 
 
Komisia odporúčala schváliť všetky návrhy na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-857/2025 
Návrh na zmenu rozpočtu základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno 
na rok 2025 – normatívna dotácia 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ministerstvo ešte nezverejnilo 
rozpis dotácií pre jednotlivých základných škôl, ale nakoľko nasledujúce riadne zasadnutie MZ 
bude až koncom apríla úrad žiada prejednať a následne schváliť materiál na februárovom 
zasadnutí MZ. Ďalej uviedol, že po zverejnení rozpisu finančných prostriedkov na stránke 
ministerstva, chýbajúce čísla budú doplnené na zasadnutie Rady a MZ, zatiaľ úrad žiada 
materiál poslať ďalej na prerokovanie. 
 
Komisia odporúčala vypracovať a predkladať návrh s rezervou vo výške 100 tis. € a následne 
prejednať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-877/2025 
Žiadosť o stanovisko – zriadenie športovej triedy v Základnej škole s VJM – Alapiskola, 
Eötvösova ul. 39, Komárno 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ s VJM Eötvösa plánuje so 
súhlasom zriaďovateľa otvoriť športovú triedu pre 1. ročník ZŠ od školského roka 2025/2026 za 
účelom skvalitnenia a rozšírenia ponuky študijných možností pre deti. Ďalej uviedol, že škola od 
školského roka 2021/2022 už má vytvorenú športovú triedu, a zameranie tejto triedy kontinuálne 
pokračuje aj vo vyšších ročníkoch. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 



 
TE-878/2025 
Žiadosť o stanovisko – zriadenie športovej triedy v Základnej škole J. A. Komenského, 
Komárno 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ J. A. Komenského plánuje so 
súhlasom zriaďovateľa otvoriť športovú triedu pre 1. ročník ZŠ od školského roka 2025/2026 za 
účelom skvalitnenia a rozšírenia ponuky študijných možností pre deti. Ďalej uviedol, že škola od 
školského roka 2021/2022 už má vytvorenú športovú triedu, a zameranie tejto triedy kontinuálne 
pokračuje aj vo vyšších ročníkoch. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-879/2025 
Žiadosť o stanovisko – zriadenie športovej triedy v Základnej škole Ul. pohraničná, 
Komárno 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ Ul. pohraničná, Komárno 
plánuje so súhlasom zriaďovateľa otvoriť športovú triedu pre 1. ročník ZŠ od školského roka 
2025/2026 za účelom skvalitnenia a rozšírenia ponuky študijných možností pre deti. Ďalej 
uviedol, že škola od školského roka 2024/2025 už má vytvorenú športovú triedu, a zameranie 
tejto triedy kontinuálne pokračuje aj vo vyšších ročníkoch. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-863/2025 
Stanovenie výšky nájomného pre Centrum poradenstva a prevencie 
 
Mgr. Nagy Telkesi, vedúca Majetkovo-právneho odboru predkladala materiál. Uviedla, že ZŠ 
J.A.Komenského žiadala o určenie výšky nájomného nebytových priestorov školy – učební pre 
plánované elokované pracovisko CPP. Ďalej uviedla, že MsÚ navrhuje stanoviť výšku 
nájomného v sume 200,- eur/rok. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
 
C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
TE-903/2025 
Návrh na poskytnutie finančných dotácií z účelového fondu z rozpočtu mesta Komárno 
na kultúru a záujmovú umeleckú činnosť na rok 2025 
 



Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Konštatovala, že na rok 
2025 v programovom rozpočte mesta bola schválená finančná dotácia na kultúrny fond vo 
výške 40 tis. eur, z toho fond primátora je 2 tis. eur. Ďalej konštatovala, že MsÚ predkladal 
návrh na rozdelenie finančných prostriedkov v plnej výške, t.j. 38 tis. eur. 
JUDr. Tamás Varga v mene spoločnosti NEC ARTE NEC MARTE konštatoval, že navrhnutá 
suma pre NEC ARTE NEC MARTE vo výške 300 € je príliš zanedbateľná, preto žiadal 
navrhnutú dotáciu prerozdeliť medzi ostatnými žiadateľmi podľa uváženia členov komisie. 
 
Pozmeňujúci návrh komisie na poskytnutie finančných dotácií na kultúru a záujmovú umeleckú 
činnosť na rok 2025 z rozpočtu mesta Komárno: 

P. č. Žiadateľ Názov podujatia Návrh 
MsÚ 

Pozmeň. 
návrh 

Pomer 
hlasov. 

1. 
NEC ARTE NEC 
MARTE 

Prevádzkovanie regionálneho 
portálu www.komaromonline.sk 300 0 6 – 0 – 0 

2. Gymnázium L.J.Šuleka Oslavy 80.výročia založenia 
Gymnázia ľ.J.Šuleka 800 900 6 – 0 – 0 

3. Jókaiho dni v Komárne, 
n.f. 

60. ročník divadelného fetivalu 
Jókaiho dni 1 700 1 800 6 – 0 – 0 

4. 
Klub priateľov 
Podunajského múzea v 
Komárne 

Organizovanie odborných 
prednášok, poznávacích 
zájazdov, udržiavanie vybraných 
hrobov významných dejatelov 
Komárna 

400  500 6 – 0 – 0 

 
Komisia odporúča poskytnúť finančnú dotáciu z rozpočtu mesta Komárno na kultúru a záujmovú 
umeleckú činnosť na rok 2025 po zapracovaní navrhnutých zmien. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-861/2025 
Návrh VZN o určení názvu ulíc v mestskej časti Hadovce 
 
Mgr. Nagy Telkesi, vedúca Majetkovo-právneho odboru predkladala materiál. Uviedla, že 
Mestské zastupiteľstvo schválilo VZN č.16/2024 o určení názvu ulíc v mestskej časti Hadovce v 
meste Komárno, avšak na základe podnetu občana a v zmysle vyjadrenia Jazykového ústavu 
Ľudovíta Štúra Slovenskej akadémie vied tvar názvu ulice „ Kameničná cesta – Keszegfalvi út " 
nie je v súlade s pravidlami slovenského pravopisu. Ďalej uviedla, že na základe žiadosti o 
predloženie návrhov občanov mestskej časti v súvislosti určením názvu ulice bola podaná 
petícia zo strany občanov, v ktorej podporujú názov "Ulica Hadovce – Gadóc utca". Uvedenú 
petíciu podpísalo 154 ľudí. 
 
Komisia odporúčala prerokovať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ. 
Pomer hlasovania: 4 : 0 : 1 
 
 
 
TE-870/2025 
Návrh VZN o určení názvu ulíc v mestskej časti Hadovce – Wallton Park 
 
Mgr. Nagy Telkesi, vedúca Majetkovo-právneho odboru predkladala materiál. Uviedla, že pri 
obytnom parku WALLTON RESIDENCE Park v mestskej časti Hadovce v meste Komárno bola 
odstránená hlavná vstupná brána, čím sa obytný park stal verejným priestranstvom. Ďalej 
uviedla, že bola podaná petícia zo strany občanov, v ktorej podporujú názov "Wallton Park – 
Wallton Park". Uvedenú petíciu podpísalo 56 ľudí. 



 
Komisia odporúčala prerokovať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
D/ RÔZNE 
 
TE-858/2025 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2024 
 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Uviedla, že ide o účelovo 
určené finančné prostriedky v roku 2024, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať 
primátor mesta a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedla, že 
materiál obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie november a december 2024. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
E/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ informoval členov komisie a ostatných prítomných, že 18. 

februára 2025 sa začína program Jókai 200 s celodennými programami a 22.februára 2025 
(sobota) bude v Dôstojníckom pavilóne organizovaná konferencia – Jókai sympózium. Ďalej 
oznámil, že občania už môžu predkladať návrhy na ocenenia PRO URBE a Ceny mesta 
Hviezda Komárna – Komárom Csillaga. 

PhDr. Ozimy, riaditeľ Pro Castello Comaromiensi, n.o. informoval členov komisie, že od 
marca 2025 niektoré priestory v pevnosti (napr. pracháreň, priestory na organizovanie 
koncertov) budú v správe neziskovej organizácie. Ďalej uviedol, že tie priestory organizácia 
môže dať aj do prenájmu tretím osobám na základe cenníku (konferencie, svadby, 
narodeninové oslavy – niekoľko hodinové, max.1-2 dňové podujatia), aby zvýšila svoje príjmy. 
Konštatoval, že n.o. aktuálne hospodári s finančnými prostriedkami vo výške cca. 60 tis. eur 
ročne za poskytnuté služby – prehliadky, tie sú postačujúce iba na mzdové náklady 3 
zamestnancov n.o., režijné náklady ešte stále hradí mesto. Konštatoval, že priestor v prachárni 
je pre cca. 80-100 ľudí. Zároveň konštatoval, že n.o. bude aktívne propagovať aj prenájom 
priestorov v pevnosti, nakoľko veľa ľudí, občania mesta o tej možnosti nemajú informácie.  

 
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 

vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 28.01.2025 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 


